
            

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Kviečiame susipažinti 

su Klaipėdos Prano Mašioto progimnazija 
 
 
Šis tekstas yra parašytas lengvai suprantama kalba. 

 
 

Lengvai suprantama kalba reikalinga 

žmonėms, kuriems yra sunku skaityti ir 

suprasti įprastus tekstus. 

Lengvai suprantama kalba padeda jiems   

sužinoti naujos informacijos. 

Tokių  tekstų jau yra įvairiose pasaulio šalyse. 

 
 

© Europos lengvai suprantamos kalbos simbolis.  

Daugiau informacijos rasite čia: 

https://www.inclusion-europe.eu/easy-to-read/ 
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Klaipėdos Prano Mašioto progimnazija yra mokykla. 

Toliau Klaipėdos Prano Mašioto progimnaziją vadinsime Mokykla. 

Mokykloje mokosi vaikai nuo 7 iki 15 metų. 

Mokykloje vaikai mokosi nuo 1 iki 8 klasės. 

 

 

 

Mokykloje yra svarbios krikščioniškos vertybės.  

Tai reiškia, kad mokykloje vaikai mokosi pagal katalikišką tikėjimą. 

 

 

 

 

 

Mokykloje vykdomas Įtraukusis mokymas. 

Įtraukusis mokymas reiškia, kad čia patogiai gali mokytis visi vaikai. 

Pavyzdžiui: 

• vaikai be negalios, 

• vaikai su negalia. 



 

 

 

 

 

 

 

 

Mokyklai vadovauja direktorė Janina Grigienė. 

 

 

Direktorei galima: 

 

• paskambinti telefonu. 

Jos telefono numeris yra: 

+370 6 127 6337. 

 

 

• parašyti laišką elektroniniu paštu. 

Direktorės elektroninio pašto adresas yra 

direktore@masiotas.lt  

 

Jeigu norite susitarti dėl apsilankymo mokykloje 

skambinkite telefono numeriu: +37061276337. 
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Mokykloje yra raštinė.  

Raštinė yra vieta, kurioje galite sužinoti viską, 

kas Jums yra neaišku. 

Čia dirba administratorė.  

Administratorė gali paaiškinti, kaip mokiniai yra priimami į mokyklą. 

Administratorė taip pat atsakys į Jūsų klausimus. 

Raštinė dirba: 

• pirmadienį nuo 8 iki 16.30 valandos, 

• antradienį nuo 8 iki 16.30 valandos, 

• trečiadienį nuo 8 iki 16.30 valandos, 

• ketvirtadienį nuo 8 iki 16.30 valandos, 

• penktadienį nuo 8 iki 16.30 valandos. 

Jeigu turite klausimų į raštinę galite paskambinti. 

Raštinės telefono numeris yra +37046363363. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mokykloje dirba trys direktorės pavaduotojos. 

Jos padeda direktorei. 

1. Pavaduotoja Sandra Kavolienė.  

Jos telefonas yra +37064557111.  

Ji atsakinga už 1, 2, 3 ir 4 klases. 

2. Pavaduotoja Audronė Pivorienė.  

Jos telefonas yra +37064541965. 

Ji atsakinga už 5, 6, 7 ir 8 klases. 

3. Pavaduotoja Loreta Pocienė. 

Ji yra atsakinga už mokyklos ūkio priežiūrą. 

 

Mokykloje dirba mokytojai. 

Mokytojai moko, pavyzdžiui: 

• lietuvių kalbos,  

• matematikos,  

• anglų kalbos,  

• gamtos,  

• geografijos,  

• biologijos,  

• fizikos  

• ir kitų dalykų. 

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mokykloje dirba specialistai, kurie padeda vaikams. 

 

Psichologas  

Psichologas kalbasi: 

• su mokiniais,  

• su mokinių tėvais, 

• su mokytojais. 

Psichologas bando suprasti mokinių sunkumus ir problemas.  

 

Socialinis pedagogas 

Socialinis pedagogas padeda vaikui ir pataria,  

kaip apsaugoti save nuo smurto mokykloje ar šeimoje. 

Jis informuoja vaikus apie taisykles ir kas bus tada,  

jeigu vaikas taisyklių nesilaikys.  

 

Logopedas  

Logopedas padeda, jeigu vaikui yra sunku kalbėti. 

Pavyzdžiui, sunku ištarti kai kurias raides.  

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Specialusis pedagogas 

Specialusis pedagogas padeda vaikams,  

kuriems reikia pagalbos, pavyzdžiui: 

• mokytis, 

• bendrauti. 

 

 

Karjeros specialistas 

Karjeros specialistas padeda mokiniams planuoti savo ateitį. 

Pavyzdžiui, padeda pasirinkti profesiją. 

Profesija yra tai, ką žmogus dirbs. 

Pavyzdžiui, bus vyrėju. 

 

 

Mokinio padėjėjas 

Mokinio padėjėjas padeda mokiniui, pavyzdžiui: 

• dalyvauti pamokose, 

• dalyvauti būreliuose, 

• dalyvauti išvykose. 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mokykloje yra biblioteka. 

Čia vaikai gali skaityti. 

Vaikai taip pat gali pasiskolinti knygas  

ir skaityti jas namuose. 

 

 

 

Mokykloje dirba ir kiti darbuotojai. 

Pavyzdžiui, mokykloje dirba: 

• valytojai, 

• kiemsargis, 

• virėjos, 

• sveikatos specialistė. 

Sveikatos specialistė padeda tada, 

kai vaikas pasijaučia blogai. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mokykloje vaikai ne tik mokosi,  

bet ir dalyvauja visokiuose būreliuose. 

Vaikai būrelius gali pasirinkti patys. 

Būreliai vyksta po pamokų. 

 

Pavyzdžiui, yra: 

 

• muzikos būrelis, 

 

 

 

• futbolo būrelis, 

 

 

 

 

• šokių būrelis. 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Taip pat yra: 

 

 

• tinklinio būrelis, 

 

 

 

 

 

• krepšinio būrelis, 

 

 

 

 

• ir kiti būreliai. 

 

 

                      

 

                                           

 

          

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mokykla organizuoja įvairias veiklas po pamokų. 

Pavyzdžiui: 

 

• konkursus, 

• olimpiadias, 

 

 

• varžybas,   

 

 

 

 

• koncertus, 

 

 

 

 

• ekskursijas,  

• išvykas. 

 

 

 

 

 

 



 

        

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mokykloje yra valgykla. 

Čia mokiniai valgo per pertraukas. 

 

 

 

 

 

Mokykloje yra pailginta grupė. 

Pailgintoje grupėje vaikai mokykloje 

gali būti ilgiau. 

Čia vaikai: 

• paruošia pamokas,  

• žaidžia,  

• eina į lauką. 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mūsų mokykloje gera mokytis. 

Mūsų mokykla: 

• graži,  

• saugi, 

• patogi. 

Mūsų mokykloje yra laukiami visi. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tekstą lengvai suprantama kalba rengė: 

Klaipėdos Prano Mašioto progimnazijos 

raštinės administratorė Renata Lomsargienė 

 

Tekstą vertino: Aurelijus Krupavičius 

Teksto vertinimą koordinavo: Viktorija Pilibaitienė 

 

Iliustracijų šaltiniai: 

● https://arasaac.org/ 

● Microsoft Word piktogramų bazė. 
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